
Zápisnica z druhého zasadnutia Rady školy v šk. roku 2010/2011 dňa 10.2.2011 
 

Prítomní: 
Mgr. Martin Škraban- predseda RŠ 
Mgr Jana Rambalová 
Mgr. Alena Môciková 
Mgr.Martina Mederová 
Ján Kováčik  
Milan Kútny 
Mgr. Miloš Kupec- riaditeľ ZŠ, hosť 
 
Neprítomní: 
Renáta Púčiková 
Bc. Peter Iliaš 
Ivan Kováčik 
Alena Štrbáková 
Miroslava Karaková 
 
Program: 

1. Privítanie, voľba overovateľa a zapisovateľa zápisnice, kontrola uznesenia 
2. Stručné oboznámenie nových členov so Štatútom RŠ 
3. Analýza vých.– vzdel. činnosti za 1. polrok šk. roku 2010/2011 
4. Analýza hospodárenia v kalendárnom roku 2010 
5. Rôzne, diskusia 
6. Uznesenie 
 

1.Za zapisovateľa bola zvolená Mgr. Jana Rambalová 
   Za overovateľa bol zvolený Mgr. Martin Škraban 
 
Z predchádzajúceho zasadnutia RŠ neprijala žiadne uznesenie. 
 
2. Predseda RŠ informoval nových členov p. Mederovú a p. Kútneho o Štatúte RŠ, taktiež 
informoval o spôsobe komunikácie medzi členmi RŠ 
 
3. O výchovno-vzdelávacej činnosti za 1. polrok šk. roku 2010/2011 informoval p. riaditeľ 
Kupec. Uviedol štatistiku za 1. polrok, informoval o predpokladoch na budúci šk. rok. 
Upozornil na nedostatok priestorov pri zvýšení počtu tried. 
Taktiež prezentoval výsledky vedomostných a športových súťaží, ktoré sa uskutočnili v 1. 
polroku šk. roku 2010/2011. 
 
4. O hospodárení v kalendárnom roku 2010 informoval p. riaditeľ Kupec. Výsledky 
hospodárenia uvádzame ako prílohu k zápisnici. 
Informoval tiež o zámeroch na najbližšie obdobie- elektroúdržbu telocvične ( s odôvodnením, 
prečo je nevyhnutná). Taktiež upozornil na zníženie dotácií pre školu na tento kalendárny rok 
približne o 27 000 €. 
 
5. V diskusií sa p. Kútny informoval o spôsobe financovania prístavby, ktorá sa realizuje 
v rámci rekonštrukcie školy. V projekte nie je započítané financovanie elektroinštalácie 
špeciálnej učebne IKT. Viacerí členovia RŠ súhlasili s názorom, ktorý bol spomenutý už na 
predchádzajúcom zasadnutí, že náklady vyplývajúce z nedostatkov v projektovej 



dokumentácií by nemala znášať škola ani zriaďovateľ, ale projektant. Pán Kútny ako poslanec 
OcÚ sa zaviazal prezentovať tento návrh na najbližšom zasadnutí OcÚ.  
P. Kútny taktiež informoval, že na najbližšom zasadnutí OcÚ sa bude prerokúvať rozpočet ZŠ 
a požiadal p. riaditeľa, aby sa na tomto zasadnutí zúčastnil. 
P. Mederová predniesla problém bezpečnosti pri vystupovaní z autobusov, ktoré ráno 
privážajú žiakov z okolitých obcí. P. riaditeľ prisľúbil, že sa bude informovať o možnosti 
zmeny trasy týchto autobusov. 
 

6. Uznesenie 
Rada školy berie na vedomie informáciu o:  

a) výchovno-vzdelávacej činnosti za 1. polrok šk. roku 2010/2011 
b) výsledku hospodárenia v kalendárnom roku 2010 

Rada školy ukladá: 
a) prezentovať p. Kútnym na zasadnutí OZ názory členov RŠ o znášaní nákladov 

vyplývajúcich z nedostatkov v projektovej dokumentácií na rekonštrukciu školy 
b) informovať sa o možnosti úpravy trasy autobusov, ktoré privážajú žiakov ráno do 

školy 
 
Nitrianske Rudno 10.2.2011 
 
Zapísala:  
 
Overovateľ:  
 
Dodatočne sa s obsahom zápisnice oboznámili:  
 
 

 
 


